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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a tanuszodákkal? " 

Tisztelt Miniszter úr!

A 2020-as költségvetés láttán sokként fogadtak azok a számok, melyek szerint a tanuszoda- és 
tornaterem-építési programot felfüggesztik, így ezzel 7,5 milliárd forintot szándékozik spórolni a 
kormány.

Mivel ez a döntés az egész országra vonatkozik, és egyelőre nem egyértelmű, hogy a már 
folyamatban lévő projektet is érinti-e a döntés, vagy "csak" a következő ütembe került járásokat. A 
tisztánlátás végett és a tapolcaiak megnyugtatására írásban kérdezem az illetékes minisztert:

A már folyamatban lévő beruházásokat is érinti-e (pl. Tapolca) a döntés, vagy „csak” a még el 
nem kezdett projektekre vonatkozik? 

Köszönettel:

Rig Lajos


